
Respostes a la ciutadania del regidor no adscrit al Ple de 20/03/2019 

Sra. Maria Jesús Sinfreu 
 
Preguntes per a tots els grups municipals i regidors no adscrits 
 
Un dels problemes que preocupen més als veïns d’Esplugues és la inseguretat 
ciutadana i l’incivisme. No creuen que tornar a introduir la figura del sereno, tal 
i com s’ha fet per exemple a Santa Coloma de Gramanet, contribuiria a fer 
d’Esplugues una ciutat més segura i cívica? 
 
El senyor Comellas: 

“Gràcies, senyora Sinfreu, pel suggeriment. Jo crec que no descartant d’entrada la 
idea, jo crec que correspon al govern i als comandaments policials valorar aquesta 
possibilitat. D’entrada a mi em sembla que no, però és una opinió a rajaploma, jo 
crec que això s’ha de fer amb dades contrastades com les que tenen els 
professionals del servei i la direcció política de la Policia Local. I gràcies de nou.” 
 


